

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 66

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 66

1950

**I. Nos. 845-861
II. Nos. 219-220**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 14 June 1950 to 6 July 1950*

	<i>Page</i>
No. 845. United States of America and Ecuador :	
Exchange of notes constituting an agreement amending and extending the Agreement of 12 December 1940, as amended and extended, relating to a military aviation mission to Ecuador. Washington, 23 March and 17 May 1949	3
No. 846. United States of America and Mexico :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a co-operative program for the establishment of weather stations in Mexico. Mexico, D.F., 29 March and 15 August 1949.....	18
No. 847. World Health Organization :	
Regulations No. 1 regarding nomenclature (including the compilation and publication of statistics) with respect to diseases and causes of death. Adopted by the first World Health Assembly, at Geneva, on 24 July 1948.	
Supplementary Regulations to the above-mentioned World Health Organization Regulations No. 1. Adopted by the second World Health Assembly, at Rome, on 30 June 1949.....	25

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 66

1950

I. Nos 845-861

II. Nos 219-220

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 14 juin 1950 au 6 juillet 1950*

Pages

N° 845. Etats-Unis d'Amérique et Equateur :

Echange de notes constituant un accord portant modification et prorogation de l'Accord du 12 décembre 1940, modifié et prorogé, relatif à l'envoi en Equateur d'une mission militaire aérienne. Washington, 23 mars et 17 mai 1949 **3**

N° 846. Etats-Unis d'Amérique et Mexique :

Echange de notes constituant un accord concernant un programme de coopération relatif à l'établissement au Mexique de stations météorologiques. Mexico (D.F.), 29 mars et 15 août 1949..... **13**

N° 847. Organisation mondiale de la santé :

Règlement n° 1 relatif à la nomenclature (y compris l'établissement et la publication de statistiques) concernant les maladies et causes de décès. Adopté par la première Assemblée mondiale de la santé, à Genève, le 24 juillet 1948.

Règlement complétant le règlement n° 1 susmentionné de l'Organisation mondiale de la santé. Adopté lors de la deuxième Assemblée mondiale de la santé, à Rome, le 30 juin 1949..... **25**

No. 848. United Nations International Children's Emergency Fund and Brazil :

Agreement concerning the activities of the United Nations International Children's Emergency Fund in Brazil. Signed at New York, on 9 June 1950..... 75

No. 849. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Spain :

Monetary Agreement (with Protocol). Signed at London, on 28 March 1947.

Agreement supplementary to the Monetary Agreement of 28 March 1947. Signed at London, on 26 June 1947..... 91

No. 850. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and China :

Exchange of notes constituting an agreement for the transfer of certain British naval vessels to China and the mutual waiver of claims in respect of the loss of other vessels (with annex). London, 18 May 1948 113

No. 851. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Brazil :

Trade and Payments Agreement. Signed at Rio de Janeiro, on 21 May 1948 121

No. 852. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and France :

Agreement on social security (with protocols). Signed at Paris, on 11 June 1948.

Exchange of notes. London, 3 November 1948 and 4 and 7 January 1949 151

No. 853. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Netherlands :

Exchange of notes constituting an agreement concerning the regulation of trade and payments between Singapore and the Federation of Malaya and the Netherlands Indies (with annex). London, 11 June 1948 183

N° 848. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Brésil : Accord concernant les activités du Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance au Brésil. Signé à New-York, le 9 juin 1950.....	75
N° 849. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Espagne : Accord monétaire (avec Protocole). Signé à Londres, le 28 mars 1947. Accord complémentaire de l'accord monétaire du 28 mars 1947. Signé à Londres, le 26 juin 1947.....	91
N° 850. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Chine : Echange de notes constituant un accord relatif à la cession à la Chine de certains navires de guerre britanniques et à la renonciation réciproque aux réclamations concernant la perte d'autres navires (avec annexe). Londres, 18 mai 1948.....	113
N° 851. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Brésil : Accord relatif aux échanges commerciaux et aux paiements. Signé à Rio-de-Janeiro, le 21 mai 1948.....	121
N° 852. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et France : Accord sur la sécurité sociale (avec protocoles). Signé à Paris, le 11 juin 1948. Echange de notes. Londres, 3 novembre 1948 et 4 et 7 janvier 1949	151
N° 853. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pays-Bas : Echange de notes constituant un accord concernant la réglementation des échanges commerciaux et des paiements entre Singapour et la Fédération malaise, d'une part, et les Indes néerlandaises, d'autre part (avec annexe). Londres, 11 juin 1948.....	183